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Érkezett : 2017 JAN 0 5.

	

Írásbeli kérdés
Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
Törvény 42 .* (8) bekezdése, továbbá 'az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014 . (II .24 . )
OGY határozat 124. §-a a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Varga Mihály
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszter úrhoz.

„Hogyan sikerült az Erzsébet utalványok év végi kézbesítése?”

Tisztelt Miniszter Úr !
Az MTI 2016 . december 31-én kiadott közleménye szerint "A vállalt határid ő előtt

teljesítette a Magyar Posta a nyugdíjasok számára küldendő Erzsébet-utalványok kézbesítését . "
Ugyan ezen információkat tette közzé több sajtótermék is . Pl . :

http://24.hu/elet-stilus/2016/ 12/31 /az-osszes-erzsebet-utalvanyt-kezbesitette-a-magyaz-posta /

http://www.ma.hu/belfold/294845/Posta_kezbesitettek az_Erzsebetutalvanyokat_a_nyúgdijasoknak

Mindezek ellenére nyugdíjasok jelezték, hogy nem kapták meg az ígért Erzsébet utalványokat .

Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy :
1.) Hány személynek a küldeményét (Erzsébet utalványát) kellett a Postának a címzetthez

eljuttatni az év végén ?
2.) Hány személynek tudta a Posta kézbesíteni a küldeményét (Erzsébet utalványát) az év végén ?
3.) Hány személynek hagyott a Posta a címen értesítést az év végén küldemény (Erzsébe t

utalvány) érkezésérő l?
4.) Hány küldemény (Erzsébet utalvány) kézbesítése hiúsult meg a nem megfelelő címzés okán ?

Budapest, 2017. január 05 .

Várom megtisztelő válaszát!

tikács Zoltán
(MSZP)

országgyűlési képviselő
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